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Notulen 90e Algemene Ledenvergadering der studievereniging ismus d.d. 10-04-2024

Aanwezigen:
Wouter Kip, Ivar Temmink, Sam van Huizen, Sem Hollema, Eva Verhofstad, Lucas van 
Wesel, Stijn Gijsbers, Wout Zeelte, Vera van Middendorp, Laury Linders, Bart Krans, Maurits 
Bouma, Quinten Kusters, Madelief Wouters, Lisa Schneiders, Noortje Lamers, Tessa van 
Weerdhuizen. 

Overige aanwezigen: Gerry van der Kamp-Alons (vertrouwenspersoon ismus).

Machtigingen:
Mila van Nistelrooij machtigt Wouter Kip
Gijsje Nieuwstraten machtigt Maurits Bouma
Florine Oosterveer machtigt Stijn Gijsbers
Anouk ter Horst machtigt Lucas van Wesel
Sergin Yücesan machtigt Quinten Kusters
Annick Poos machtigt Maurits Bouma
Saar van Vreeswijk machtigt Quinten Kusters
Berend Kooiker machtigt Noortje Lamers

Agenda:

1. Opening
2. Vaststellen agenda
3. Mededelingen
4. Bespreken notulen 89e ALV
5. Vaststellen notulen 89e ALV
6. Bespreken gedragscode
7. Motie ‘instelling gedragscode’
8. Bespreken takenpakket vertrouwenscontactpersoon
9. Motie ‘instellen vertrouwenscontactpersoon'
10. W.V.T.T.K.
11. Rondvraag
12. Sluiting

Opening

Eva Verhofstad opent de Algemene Ledenvergadering om 17:17
Eva zegt dat conform de motie Tol het ismuslied zal worden ingezet.
Het ismuslied wordt gezongen. 

Vaststellen agenda
 
Eva leest de agenda voor.
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Eva vraagt of er nog toevoegingen of wijzigingen zijn aan de agenda vanuit de ALV.
De agenda wordt per acclamatie aangenomen. 

Mededelingen

Eva Verhofstad heet de aanwezigen welkom op de 90e ALV. Zij zegt dat op deze ALV de 
gedragscode en de vertrouwenscontactpersoon besproken zullen worden. 
Eva zegt dat er eerst een aantal mededelingen gedaan zullen worden.
Eva vraagt of de ALV bezwaar heeft tegen het opnemen van de Vergadering ter bevordering 
van de notulen.
De ALV heeft geen bezwaar.
Eva leest de feitjes van de dag op.
Eva legt de regels uit die tijdens de ALV gelden. Zij zegt dat alle leden die de vergadering 
verlaten dit moeten melden bij de commissaris externe betrekkingen voor het bijhouden van 
het quorum. 
Eva zegt dat omdat de vertrouwenscontactpersoon besproken wordt vandaag Gerry van der 
Kamp-Alons, de vertrouwenspersoon van ismus, aanwezig zal zijn tijdens de ALV. Eva 
vraagt aan Gerry van der Kamp-Alons of zij zichzelf zou willen voorstellen en of zij iets zou 
willen vertellen over wat de vertrouwenspersoon van ismus doet.

Gerry van der Kamp-Alons zegt dat ze Gerry is. Ze zegt dat ze veel bekende gezichten ziet, 
maar dat ze ook onbekende gezichten ziet. Ze zegt dat ze sinds 2019 vertrouwenspersoon 
voor ismus is. Ze zegt dat het door de tijd heen gebleken is dat het heel belangrijk is dat die 
persoon er is, vooral als je ziet wat er op de universiteit en de faculteit speelt. Ze zegt dat ze 
niet denkt dat er meer gebeurd, maar dat er meer over gepraat wordt en dat er meer 
meldingen gedaan worden. Gerry zegt dat ze het jammer vindt dat het gebeurt, maar dat het 
positief is dat mensen de vertrouwenspersoon vinden en dat ze het belangrijk vindt dat die 
mensen hulp kunnen krijgen. Ze zegt dat ze daarom vertrouwenspersoon is geworden. 
Gerry zegt dat er destijds, toen zij vertrouwenspersoon voor ismus is geworden, de indruk 
was dat het fijn zou zijn als het iemand uit de opleiding zou zijn en dat het fijn zou zijn als het 
een docent was die veel mensen hebben gehad. Ze zegt dat ze veel mentorwerk heeft 
gedaan en dat ze ook internationale organisaties gaf en dat ze daarom benaderd is. Gerry 
zegt dat ze het met veel plezier doet. Ze zegt dat ze als vertrouwenspersoon een luisterend 
oor is, dat ze advies geeft wanneer dit gewenst is en dat ze de acties die de persoon wil 
nemen begeleid. Ze zegt dat je bij haar terecht kan om eerst te kijken wat er precies speelt, 
wat er mogelijk is om te doen en hoe je mogelijk met anderen in gesprek kan gaan. Gerry 
zegt dat gesprek het belangrijkste is en dat ze hoopt dat daarvoor de drempel laag is. Ze 
zegt dat ze bij ernstige zaken kan helpen om door te verwijzen naar formele instanties zoals 
de politie. Gerry zegt dat ze in mei ook betrokken zal zijn bij de welzijnsweek en dat ze hoopt 
om daar tijdens een pauze samen met de studieadviseur aanwezig te zijn. Ze vraagt of er 
nog vragen voor haar zijn. 

Bart Krans zegt dat hij een vraag heeft over de vertrouwenscontactpersoon. Hij vraagt hoe 
Gerry van der Kamp-Alons de samenwerking met de vertrouwenscontactpersoon voor haar 
ziet. 
Gerry van der Kamp Alons zegt dat ze hoopt dat de samenwerking met de 
vertrouwenscontactpersoon intensief is. Ze zegt dat ze hoopt op korte lijntjes. Ze zegt dat ze 
het idee van iemand uit de leefomgeving waardeert. Ze zegt dat ze snapt dat het 
leeftijdsverschil met haar een hoge drempel kan zijn en dat ze hoopt dat de 
vertrouwenscontactpersoon deze drempel lager maakt. Ze zegt dat ze goed te vinden is 
voor de studenten en vertrouwenscontactpersoon en dat dingen doorgespeeld zullen 
worden naar haar wanneer dit nodig is

Eva Verhofstad stelt voor om deze vragen later te stellen tijdens het bespreken van de 
vertrouwenscontactpersoon. 
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Maurits Bouma zegt dat Gerry verkozen is omdat ze een bekend gezicht is voor ismi, omdat 
ze ook een eerstejaars vak geeft. Hij vraagt of Gerry het belangrijk vind dat een nieuw 
vertrouwenspersoon ook weer een eerstejaars docent is. 
Gerry van der Kamp-Alons zegt dat dit zou kunnen. Ze zegt dat ze natuurlijk niet de enige is 
die deze functie kan vervullen. Ze zegt dat het goed is om dit tegen het licht te houden. Ze 
zegt dat ze destijds is gevraagd door Marcel Wissenburg in samenspraak met het 
toenmalige ismus-bestuur. Ze zegt dat het goed is dat Maurits dit benoemt en dat een frisse 
wind misschien goed is.
Maurits zegt dat het wat hem betreft nog geen tijd is voor een frisse wind.  

Bespreken notulen 89e ALV

Eva Verhofstad vraagt of er vragen of opmerkingen zijn over de notulen.

Er zijn geen vragen of opmerkingen over de notulen. 

Vaststellen notulen 89e ALV

Eva Verhofstad zegt dat als er verder geen vragen of opmerkingen zijn over de notulen, 
deze per acclamatie worden aangenomen. 
De notulen worden per acclamatie aangenomen. 

Bespreken gedragscode

Eva Verhofstad zegt dat de leden tijdens de gedragscode lunches de gedragscode konden 
lezen en feedback konden geven. Ze zegt dat de feedback die gegeven is vervolgens 
verwerkt is in de vernieuwde gedragscode.
Eva vraagt of er nieuwe vragen of opmerkingen zijn over de gedragscode. 

Maurits Bouma zegt dat de stukken niet twee weken lang op de kamer hebben gelegen. Hij 
vraagt of dit bewust is gedaan of dat dit een foutje is geweest.
Eva Verhofstad zegt dat dit niet bewust is gebeurd. 

Gerry van der Kamp-Alons vraagt of het kan zijn dat het bestuur bij organisatoren, punt vijf 
machtspositie in plaats van machtsverhouding bedoeld.
Eva Verhofstad zegt dat dit klopt en dat het bestuur dit zal aanpassen. 

Quinten Kusters zegt dat er bij het bestuur een extra regel staat die niet nodig is.
Eva Verhofstad zegt dat het bestuur dit zal aanpassen. 

Motie ‘instelling gedragscode’
Motie algemene ledenvergadering ismus 

Naam motie Instelling gedragscode

Onderwerp Het instellen van een gedragscode door een artikel 
toe te voegen aan het Huishoudelijk Reglement
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Datum en nummer ALV
10 april 2024, 90ste ALV

Agendapunt Agendapunt 7

Indieners
Eva Verhofstad

Sem Hollema

Sam van Huizen

Ivar Temmink

Wouter Kip

De algemene vergadering van ismus 

Overwegende dat: Studievereniging ismus heden ten dage geen gedragscode kent en de 
beleids-ALV te kennen gegeven heeft deze behoefte wel te hebben.

Verzoekt het bestuur: Een gedragscode in te stellen door het volgende artikel toe te 
voegen aan het Huishoudelijk Reglement:

Gedragscode

Art.

1. ismus kent een gedragscode.
2. De gedragscode is een bijlage van het Huishoudelijk Reglement.
3. Alle leden en vrienden van ismus dienen zich aan de gedragscode te houden.
4. Deze gedragscode kan door een besluit van de Algemene Ledenvergadering worden 

gewijzigd of aangevuld. 

Toelichting:

In het beleidsplan dat tijdens de 88e ALV is ingestemd staat dat er dit jaar een gedragscode 
wordt ingesteld.

De gedragscode beschrijft gewenst en ongewenst gedrag binnen ismus en de eventuele 
consequenties daarvan. Het doel van de gedragscode is gewenst gedrag te stimuleren en 
ongewenst gedrag te voorkomen. Allereerst creëert de gedragscode meer bewustzijn onder 
leden en vrienden van ismus over (on)gewenst gedrag. Daarnaast is een gedragscode 
belangrijk om op terug te vallen als er wel ongewenst gedrag voorkomt en er actie 
ondernomen moet worden. 

Door een gedragscode te hebben zijn er algemene regels waar alle leden zich aan dienen te 
houden. Hierdoor is er duidelijkheid over wat wel en niet geaccepteerd gedrag is en is er een 
minder groot grijs gebied. Hierdoor is het makkelijker voor leden om ook elkaar aan te 
spreken op ongepast gedrag. De functie specifieke regels zorgen ervoor dat er meer 
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bewustzijn is over hoe verwachtingen verschillen voor specifieke functies.

Eva Verhofstad vraagt of er nog vragen of opmerkingen zijn over de motie.

Bart Krans zegt dat hij een vraag heeft over punt drie. Hij zegt dat er staat dat leden en 
vrienden van ismus zich dienen te houden aan de gedragscode. Hij vraagt of dit ook geldt 
voor externen die aanwezig zijn op een activiteit. Bart vraagt of het handig is om dit uit te 
breiden naar dat alle aanwezigen bij de activiteit zich aan de gedragscode dienen te houden.
Eva Verhofstad vraagt of Bart bedoelt dat externen zich ook aan de gedragscode houden.
Bart zegt dat hij dit bedoelt, zoals dat er externen aanwezig zijn bij het gala.
Eva zegt dat het bestuur daar naar kan kijken maar niet weet in hoeverre dat kan aangezien 
externe aanwezigen geen leden van ismus zijn en ismus geen sancties kan opleggen aan 
externen. 
Tessa van Weerdhuizen zegt dat volgens het huidig Huishoudelijk Reglement je mensen wel 
kan verwijderen van activiteiten, ook al zijn ze geen lid van ismus, maar dat dat meer 
symbolisch is dan dat het daadwerkelijk effect heeft.
Bart Krans zegt dat ze hierdoor gekoppeld worden aan de gedragscode.
Maurits Bouma zegt dat de statuten alleen slaan op de leden. Hij zegt dat het hem lijkt dat 
als er een activiteit wordt georganiseerd door een vereniging, zij dan ook de macht hebben 
om leden en externen te verwijderen van de activiteit. Maurits zegt dat het geen kwaad kan 
om het op te nemen, hij zegt dat de discussie of dit juridisch houdbaar is wel gevoerd zou 
kunnen worden maar dat het niet zo ver zal komen. 
Wouter Kip vraagt of er bedoeld wordt dat er komt te staan dat het gaat om de aanwezigen 
op de activiteit. 
Maurits zegt ja. Hij zegt dat leden en vrienden van ismus benoemd moeten worden, maar 
ook de aanwezigen in de sfeer van een activiteit.
Eva zegt dat het bestuur dit zal aanpassen. 

Maurits Bouma vraagt welke plek in het Huishoudelijk Reglement dit artikel krijgt.
Eva Verhofstad zegt dat dit er ook aan ligt of de motie over het instellen van de 
vertrouwenscontactpersoon wordt ingestemd.
Maurits vraagt waarom dit zo is. Hij vraagt onder welk kopje dit artikel komt te staan en of 
daar al over nagedacht is.
Eva zegt dat daar nog niet over nagedacht is.
Maurits zegt dat het niet zoveel boeit dat er nog niet over nagedacht is en dat hij graag 
meedenkt.

Eva Verhofstad zegt dat er zal worden overgegaan tot het stemmen over de motie. 
Ivar Temmink leest het quorum voor. 
Eva legt de stemprocedure uit. De stemming vindt open plaats, en men kan vóór, tegen of 
onthouding stemmen.

Stemgerechtigden aanwezig: 17
Stemgerechtigden machtigingen: 8
Stemmen voor: 21
Stemmen tegen: 0
Stemmen onthouding: 4 

Eva Verhofstad zegt dat de motie is aangenomen.

Bespreken takenpakket vertrouwenscontactpersoon

Eva Verhofstad zegt dat er na aanleiding van de bespreking tijdens de beleids-
ALV er een duidelijk takenpakket voor de vertrouwenscontactpersoon is opgesteld. Eva legt 
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uit dat dit takenpakket niet ingestemd hoeft te worden, maar dat het een idee geeft over wat 
de vertrouwenscontactpersoon doet. 
Eva zegt dat aan de hand van het bijgeleverde takenpakket de taken van de 
vertrouwenscontactpersoon besproken kunnen worden. 

Eva Verhofstad vraagt of er vragen of opmerkingen zijn over het takenpakket van de 
vertrouwenscontactpersoon. 

Bart Krans vraagt of er nog iets benoemd wordt over de sollicitatiecommissie. 
Eva Verhofstad zegt dat dit in de motie staat. 
Tessa van Weerdhuizen vraagt ter verduidelijking of het klopt dat dit bestand voor de ALV is 
en dat dit niet vastgezet wordt. 
Eva zegt dat het takenpakket een document is dat er voor de vertrouwenscontactpersoon is 
en dat het niet in het Huishoudelijk Reglement zal staan. Ze zegt dat dit bestand een 
uitwerking is op wat er in het Huishoudelijk Reglement komt te staan. Ze zegt dat de 
vertrouwenscontactpersoon ook de training van de Radboud Universiteit zal volgen en daar 
ook tools van zal krijgen. Eva zegt dat het takenpakket door de jaren aangepast kan worden, 
maar dat dit vooral een beginpunt is. 
Bart vraagt of het takenpakket ook beschikbaar gesteld wordt voor de leden om in te kijken 
of dat het puur voor de vertrouwenscontactpersoon en het bestuur zal zijn. 
Eva zegt dat het voor de vertrouwenscontactpersoon en het bestuur zal zijn.
Maurits Bouma zegt dat op de pagina van de vertrouwenspersoon de regeling met de 
vertrouwenspersoon staat, zodat mensen altijd kunnen weten waarom ze naar de 
vertrouwenspersoon toe kunnen. Hij zegt dat hij er wel voor pleit om ook het takenpakket 
van de vertrouwenscontactpersoon op de site te zetten zodat leden dit ook kunnen lezen.
Eva zegt dat ze dit een goed idee vindt.
Bart zegt dat het ook goed is voor de transparantie. Hij zegt dat een takenpakket belangrijk 
is om te weten wat de functie is van iemand en dat als je dit zomaar kan veranderen dit niet 
transparant is naar de leden. 
Eva zegt dat het idee is, als de motie er doorheen komt, dat er in het Huishoudelijk 
Reglement ook specificaties staan en dat dit meer bedoeld is als een draaiboek, net zoals 
bestuursleden die krijgen. Ze zegt dat het bestuur desondanks het takenpakket prima op de 
site kan plaatsen en dit dan ook zal doen. 

Motie ‘instellen vertrouwenscontactpersoon
Motie algemene ledenvergadering ismus 

Naam motie Instellen vertrouwenscontactpersoon

Onderwerp Het instellen van een vertrouwenscontactpersoon en 
dit toevoegen aan het huishoudelijk reglement

Datum en nummer ALV
10 april 2024, 90ste ALV

Agendapunt Agendapunt 9
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Indieners
Eva Verhofstad

Sem Hollema

Sam van Huizen

Ivar Temmink

Wouter Kip

De algemene vergadering van ismus 

Overwegende dat: ismus op het moment geen vertrouwenscontactpersoon heeft, maar dit 
wel een toevoeging zou kunnen zijn aan de sociale veiligheid binnen de vereniging.

Verzoekt het bestuur: de volgende artikelen toe te voegen aan het huishoudelijk 
reglement:

Vertrouwenscontactpersoon

1. Studievereniging ismus heeft minstens één vertrouwenscontactpersoon (VCP) 
binnen de vereniging als aanspreekpunt voor leden en Vrienden van ismus die 
behoefte hebben aan een luisterend oor en/of een melding willen maken van 
ongewenst gedrag.

2. De voornaamste taken van de vertrouwenscontactpersoon zijn om te luisteren naar 
hulpzoekenden en waar nodig door te verwijzen naar een volgende stap. Het 
doorverwijzen gebeurt te allen tijde in overleg met de hulpzoekende. 

3. Een nieuw vertrouwenscontactpersoon wordt voorgedragen door een 
sollicitatiecommissie. Deze sollicitatiecommissie bestaat uit een bestuurslid, RvA-lid, 
lid, extern vertrouwenscontactpersoon of oud vertrouwenscontactpersoon van ismus 
en de vertrouwenspersoon van ismus.

4. De kandidaat gestelde vertrouwenscontactpersoon tekent voorafgaand aan diens 
aanstelling een geheimhoudingsverklaring.

5. De kandidaat gestelde vertrouwenscontactpersoon wordt door de algemene leden 
vergadering ingestemd.

a. De VCP dient met een simpele meerderheid op deze Algemene 

Ledenvergadering te worden ingestemd;

b. Wanneer de VCP niet wordt ingestemd, zal er een nieuwe commissie worden 

samengesteld die op zoek gaat naar een nieuw geschikt persoon;

c. Wanneer de VCP wordt ingestemd, zal deze een training voor 

vertrouwenspersonen gaan volgen;

d. Wanneer deze training is afgerond wordt de VCP actief.

Beëindigen functie vertrouwenscontactpersoon
1. De functie van vertrouwenscontactpersoon wordt beëindigd indien:

a. De vertrouwenscontactpersoon aangeeft de functie niet meer te willen 

bekleden, met een opzegtermijn van één maand;
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b. De geheimhoudingsplicht wordt overschreden;

c. De vertrouwenscontactpersoon de functie drie jaar heeft bekleed;

d. Het bestuur op andere gegronde basis dan het bovengenoemde noodzaak 

ziet de vertrouwenscontactpersoon te ontdoen van diens functie.

Toelichting:

Voor de sociale veiligheid is het belangrijk dat er een veilige sfeer is, en dat er wordt 
opgetreden tegen ongewenst gedrag. Hiervoor is het belangrijk dat ongewenst gedrag wordt 
gemeld en dit op een goede manier wordt afgehandeld. Een melding maken kan een hoge 
drempel hebben. Dit zorgt ervoor dat ongewenst gedrag niet altijd gemeld en afgehandeld 
wordt. Dit kan een negatief effect hebben op de sociale veiligheid binnen ismus. Om de 
sociale veiligheid te bevorderen is het dus van belang om deze drempel zo veel mogelijk te 
verlagen.

Een vertrouwenscontactpersoon is hiervoor een goed begin. Een leeftijdsgenoot dat in 
vertrouwen een luisterend oor biedt, is laagdrempeliger dan een huidig alternatief. Hier 
kunnen leden ook kleine dingen kwijt die ze wellicht te onbelangrijk achten om een afspraak 
te maken bij een vertrouwenspersoon. Op deze manier voelt het aankaarten van ongewenst 
gedrag minder formeel.

De vertrouwenscontactpersoon onderhoudt goed contact met de vertrouwenspersoon, en 
verwijst hier naar door als dat nodig is. De vertrouwenscontactpersoon is dan ook zeker 
geen vervanging van de vertrouwenspersoon van ismus. Integendeel kan de 
vertrouwenscontactpersoon leden juist aanmoedigen om naar de vertrouwenspersoon te 
gaan.

De Radboud Universiteit moedigt het instellen van vertrouwenscontactpersonen aan, en 
biedt hier een training en ondersteuning voor. Om te verzekeren dat de 
vertrouwenscontactpersoon goed is voorbereid op diens taak, wordt dit persoon pas actief in 
diens taak na het afronden van de training.

Noortje Lamers zegt dat ze een vraag heeft over lid 3. Ze vraagt hoe de mensen in de 
sollicitatiecommissie worden gekozen. 
Eva Verhofstad zegt dat daar een paar verschillende procedures voor zijn. Ze zegt dat het 
bestuur en de RvA zelf iemand kiezen voor de commissie en dat er van de 
vertrouwenspersoon maar één iemand is. Ze zegt dat voor een extern 
vertrouwenscontactpersoon of een oud vertrouwenscontactpersoon van ismus er wordt 
gezocht naar iemand die wil. Eva zegt dat er voor het algemeen lid in de commissie 
inschrijvingen worden opengezet en dat daar iemand uit wordt gekozen.
Noortje vraagt of dat op de ALV wordt gedaan.
Eva zegt dat dat niet op de ALV wordt gedaan.
Noortje vraagt waar dit wel wordt gedaan.
Eva zegt dat dit door het bestuur wordt gedaan. Ze zegt dat er door middel van een loting of 
een andere eerlijke manier gekozen zal worden.
Noortje zegt dat dit wel echt uitgewerkt moet worden. Ze zegt dat er een procedure moet 
worden vastgesteld over hoe deze persoon wordt gekozen, ze zegt dat het bij een gewoon 
los ismus lid het belangrijk is dat er een procedure wordt opgesteld over het kiezen van dit 
lid. 
Bart Krans zegt dat de ALV ook stemt over de kasco en de RvA. Hij zegt dat Gerry van der 
Kamp-Alons er gegarandeerd al in zit, maar dat er wel gestemd kan worden over de andere 
leden. Hij zegt dat het belangrijk is dat niet alleen het bestuur ernaar kijkt, maar dat ook de 
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ALV er naar kijkt. Bart zegt dat het bestuur een commissie kan voordragen en dat de ALV 
dan over de gehele commissie kan stemmen. 
Sam van Huizen vraagt of het dan goed is dat er een lid toegevoegd wordt aan de motie 
waarin er staat dat de commissie wordt ingestemd door de ALV. 
Bart zegt dat dat goed is. 
Eva Verhofstad zegt dat de reden waarom dat niet gedaan is omdat de 
vertrouwenscontactpersoon een opzegtermijn van één maand heeft en dat het vinden van 
een nieuwe vertrouwenscontactpersoon dan over veel ALV’s gaat. 

Noortje Lamers vraagt of de insteek is dat het algemeen lid iemand wordt die ver verwijderd 
is van ismus, iemand die helemaal in de vereniging zit of het een oud-bestuurslid. Ze vraagt 
of daar een idee voor is. 
Eva zegt dat de insteek is dat de vertrouwenscontactpersoon laagdrempelig is. Ze zegt dat 
het bestuur het liefst sowieso één persoon heeft, maar misschien zelfs twee personen. 
Noortje zegt dat ze de sollicitatiecommissie bedoeld.
Eva zegt dat dat vrij is aan de leden. Ze zegt dat er al een bestuurslid en RvA-lid in de 
commissie zit en dat het andere lid niet per se een oude bestuurslid hoeft te zien. Ze zegt 
dat het wel iemand moet zijn die in de vereniging zit, maar dat het niet veel uitmaakt wie dit 
is.

Tessa van Weerdhuizen vraagt wat voor persoon het bestuur voor zich ziet als 
vertrouwenscontactpersoon. Ze zegt dat het moeilijk is om een perfecte kandidaat te vinden. 
Tessa zegt dat als een kandidaat te dicht bij ismus staat dit een groot risico oplevert dat 
klachten over vrienden en/of kennissen daar komen, maar dat je ook niet iemand wil die te 
ver verwijderd is van de vereniging omdat je iemand wil die laagdrempelig is.
Eva Verhofstad zegt dat dit aan de commissie is en dat het er natuurlijk ook van af hangt wie 
er solliciteert voor de functie. 
Maurits Bouma zegt dat dit probleem er altijd is en dat een persoon heel snel te goed binnen 
ismus ligt of dat die persoon al heel snel te ver verwijderd is van ismus. Hij zegt dat daar ook 
de rol van de vertrouwenspersoon ligt om korte lijntjes met de vertrouwenscontactpersoon te 
houden. Maurits zegt dat er hier een rol voor de vertrouwenspersoon ligt om dat grijze 
gebied te overbruggen en om te zorgen dat wanneer de vertrouwenscontactpersoon er te 
dicht op zit er als een helikopter boven kan hangen. 
Tessa zegt dat er wel een veilige sfeer moet blijven. Ze zegt dat ze de voordelen ziet, maar 
dat het ook snel lastig kan worden. Ze stelt een situatie waarin ze zelf 
vertrouwenscontactpersoon is en zegt dat ze het lastig zou vinden als ze dan een klacht 
krijgt over een vriend van haar. Tessa zegt ook dat dit ervoor zou kunnen zorgen dat het juist 
lastiger wordt om het aan te kaarten. 
Eva zegt dat je in dat scenario ook altijd nog de vertrouwenspersoon hebt. Ze zegt dat je 
dan wel al erover na hebt gedacht om op iemand af te stappen en dat het daarom ook 
makkelijker kan zijn om misschien wel op de vertrouwenspersoon af te stappen. 
Wouter Kip zegt dat de Radboud Universiteit specifiek adviseert om wel iemand te kiezen 
die zichtbaar is binnen de vereniging. Hij zegt dat zij laagdrempeligheid belangrijk achten en 
dat de vertrouwenscontactpersoon ook snel kan doorsturen naar de vertrouwenspersoon. 

Bart Krans zegt dat er nu in de motie staat dat de sollicitatiecommissie bestaat uit vier leden. 
Hij vraagt of het handig is om te zeggen dat de sollicitatiecommissie bestaat uit ten minste 
de leden die er nu staan en dan eventueel aanvullen met een algemeen lid, met een 
maximaal aantal. 
Eva Verhofstad zegt dat het bestuur dit kan aanpassen. 
Bart zegt dat er nu in de motie staat dat er een extern vertrouwenscontactpersoon of oud 
vertrouwenscontactpersoon in de commissie zit, maar dat hij vindt dat het eigenlijk goed is 
om beiden in de commissie te hebben, vooral omdat het externe vertrouwenscontactpersoon 
een ander perspectief kan bieden. 
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Eva zegt dat er of moet staan, omdat het bestuur eigenlijk wil dat er een oude 
vertrouwenscontactpersoon in de commissie zit, maar dat dit niet altijd kan. Ze zegt dat je 
hiermee meer mogelijkheden hebt.
Sam van Huizen zegt dat als bijvoorbeeld de oude vertrouwenscontactpersoon iets heeft 
gedaan waardoor het bestuur diens functie moest opheven, dat je dan wil voorkomen dat 
deze persoon in de commissie zit. 
Maurits Bouma zegt dat je er en/of van kan maken, maar dat een extern 
vertrouwenscontactpersoon niet per se nodig is. Hij zegt dat je het meer kan zien als iets 
voor nu omdat er geen oud vertrouwenscontactpersoon is. 
Eva zegt dat het bestuur de commissie ook niet te groot wil maken, omdat er ook voor 
gezorgd moet worden dat er sollicitaties en vergaderingen gehouden kunnen worden.

Tessa van Weerdhuizen zegt dat ze aanneemt dat er nu gestemd gaat worden en zegt dat 
ze graag nog één keer wil samenvatten wat er precies verandert in de motie. Ze zegt dat de 
en/of wordt aangepast, dat er vooral een toevoeging wordt gedaan dat de 
sollicitatiecommissie wordt verkozen tijdens de ALV. Ze vraagt of dit gebeurt bij de kiesALV. 
Eva Verhofstad zegt dat dit gaat gebeuren bij een ALV waar het aan pas komt, dus bij een 
volgende ALV.
Tessa vraagt of de commissie dan een termijn van tot de volgende ALV krijgt om een 
vertrouwenscontactpersoon aan te dragen.
Eva zegt dat de commissie op zoek gaat naar een geschikt persoon en dat daar geen 
termijn voor gesteld gaat worden, omdat de commissie de tijd nodig heeft om een geschikt 
persoon te vinden. 
Tessa vraagt of er dan een commissie wordt voorgesteld op de beleidsALV.
Eva zegt dat dit eraan ligt wanneer de commissie bij elkaar is, omdat dit de eerste keer is en 
het niet duidelijk is hoeveel tijd dit gaat kosten. 

Noortje Lamers vraagt of er benoemd wordt dat leden kunnen solliciteren voor de 
sollicitatiecommissie. Ze zegt dat dit goed is voor de duidelijkheid.
Eva Verhofstad zegt dat er staat dat de commissie verkozen wordt en dat dit ook bestaat uit 
een lid. Ze zegt dat dat duidelijk zou moeten zijn dat het lid zich verkiesbaar kan stellen.
Maurits Bouma zegt dat er gezegd is dat de commissie open gaat als een normale 
commissie, dus dat er gecommuniceerd zal worden aan leden dat ze zich kunnen 
aanmelden. 

Bart Krans vraagt of hij mag voorstellen om een korte schorsing in te lassen zodat alle 
veranderingen aangepast kunnen worden in de motie zodat het goed te zien is op het 
scherm. 
Eva Verhofstad zegt dat dit een goed idee is. 

Eva Verhofstad schorst de vergadering voor 10 minuten tot 18:11.
Eva heropent de vergadering om 18:15. 

Eva Verhofstad zegt dat de veranderingen op het scherm te zien zijn.
Eva noemt de veranderingen op.

Maurits Bouma vraagt of hij mag vragen om na ten minste het woord uit toe te voegen. Hij 
vraagt ook of hij het woord ingestemd mag laten veranderen naar het woord verkozen. 
Eva Verhofstad zegt dat het bestuur dit meteen zal veranderen.
Maurits zegt dat er achter de Algemene Leden Vergadering nog een punt moet zijn. 

Eva Verhofstad zegt dat er overgegaan zal worden tot het stemmen over de motie. 
Wouter Kip leest het quorum voor. 
Eva legt de stemprocedure uit. De stemming vindt open plaats, en men kan vóór, tegen of 
onthouding stemmen.
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Stemgerechtigden aanwezig: 17
Stemgerechtigden machtigingen: 8
Stemmen voor: 18
Stemmen tegen: 0
Stemmen onthouding: 7

Eva Verhofstad zegt dat de motie is aangenomen.

W.V.T.T.K.

Rondvraag

Tessa van Weerdhuizen vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, of ze het bestuur 
mag feliciteren met het instemmen van de moties en of ze het kort mag houden zo dat 
Noortje naar cultuurcafé kan.
Noortje Lamers vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, of ze het bestuur mag 
feliciteren met het instemmen van de moties en of ze het bestuur succes mag wensen met 
de reis. 
Lisa Schneiders vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, of ze het bestuur mag 
bedanken en of ze het bestuur mag feliciteren met het instemmen van de stukken.
Madelief Wouters vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV en of ze het bestuur mag 
feliciteren met het instemmen van de moties. 
Bart Krans vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij het bestuur mag 
bedanken, of hij het bestuur mag feliciteren met het instemmen van de moties, of hij Gerry 
mag bedanken voor haar aanwezigheid en of hij iedereen mag vragen om naar de TKB te 
gaan. 
Maurits Bouma vraagt of hij Bart mag beantwoorden dat hij graag naar de TKB gaat en dat 
hij daar super veel zin in heeft, of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij alle leden 
mag bedanken voor hun aanwezigheid, of hij de eerstejaars mag bedanken voor hun 
aanwezigheid, of hij in het extra bijzonder de eventuele kkb’ers die eventueel aanwezig zijn 
mag bedanken voor hun aanwezigheid, of hij het bestuur mag vragen om originelere namen 
te bedenken voor hun moties, of hij Gerry mag bedanken voor haar aanwezigheid en haar 
intro praatje en of hij het bestuur mag vragen om aan het einde een rondje te draaien om te 
laten zien dat zij een broek aan hebben.
Vera van Middendorp vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, of ze het bestuur 
mag feliciteren met het instemmen van de moties en of ze Gerry mag bedanken voor haar 
aanwezigheid.
Laury Linders vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV en of ze het bestuur mag 
feliciteren met het instemmen van de moties.
Quinten Kusters vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij het bestuur mag 
feliciteren met het instemmen van de moties, of hij Maurits erop mag wijzen dat geruchten 
niet altijd waar zijn, of hij tegen Wout mag zeggen dat vanille cola de beste cola is, of hij 
opgelucht mag uitademen dat hij zich nu sociaal veilig kan voelen, of hij mag vragen waarom 
Wouter en Ivar omgedraaid zijn, of hij Wouter mag vragen om een computercursus te volgen 
zodat hij minder digibeet wordt en of hij de ALV mag mededelen dat hij de Paulaners mist. 
Wout Zeelte vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij mag zeggen dat hij bang 
is voor water, of hij mag mededelen dat dit is omdat het veel te diep is, of hij mag zeggen dat 
alle vissen bijten, of hij mag zeggen dat hij de bodem niet ziet, of hij Stijn mag vragen om dit 
geweldige lid verder op te noemen, of hij zijn excuses mag aanbieden voor dit lied, of hij 
nogmaals zijn excuses aan Eva mag aanbieden dat hij haar niet heeft opgemerkt tijdens de 
vorige ALV en of hij tegen Sem mag zeggen dat die de beste functie heeft.
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Lucas van Wesel vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV en of hij het bestuur mag 
feliciteren met het instemmen van de moties. 
Stijn Gijsbers vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij mag mededelen dat hij 
paniek krijgt van kopje onder en of hij mag mededelen dat hij niet bang is voor water 
wanneer hij bij haar is.
Gerry van der Kamp-Alons vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, of ze het 
bestuur mag feliciteren met het instemmen van de moties en of ze Eva mag vragen waar het 
over gaat met al dat water. 
Wouter Kip vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij Gerry mag bedanken voor 
haar aanwezigheid, of hij haar mag beantwoorden dat het hier gaat om een prachtig 
nummer van Marco B. dat meerdere malen te horen was op de ismuskamer, of hij Sem mag 
vragen of die de pen van Mundus heeft teruggekregen, of hij Sem mag vragen of die de pen 
aan Jan teruggegeven heeft, of hij het bestuur mag vragen om een koprol te doen, of hij 
Quinten mag beantwoorden dat Ivar en Wouter niet omgedraaid zijn maar dat dat de 
computer is en dat ze statutair zo goed zitten en of hij Quinten mag beantwoorden dat hij de 
cursus niet zal volgen. 
Ivar Temmink vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij Gerry mag bedanken 
voor haar aanwezigheid en hij Quinten mag beantwoorden dat hij en Wouter buiten de 
computertaken niet zijn omgedraaid.
Sam van Huizen vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij Gerry mag 
bedanken voor haar aanwezigheid, of hij Noortje en Bart mag bedanken voor hun 
aanwezigheid, of hij mag zeggen dat pennie de best vertegenwoordigde functie is, of hij het 
woord przewalskipaard vier keer mag laten opnemen in de notulen, of hij Sem mag vragen 
wat diens favoriete Red Bull drankje is; zijn favoriete is de blauwe, of hij tegen Eva mag 
zeggen dat het een zin met een puntkomma was en dat het dus wel een vraag was, of hij 
mag zeggen dat hij het jammer vindt dat er nog steeds geen nieuwe waterkan is, of hij de 
eerstejaars mag bedanken voor hun aanwezigheid en of hij Maurits mag vragen om nog 
eenmaal zijn zonnebril op te zetten omdat hij daardoor hard gelachen heeft. 
Sem Hollema vraagt of die de ALV mag bedanken voor de ALV, of die Gerry mag bedanken 
voor haar aanwezigheid, of die tegen Wout mag zeggen dat die inderdaad de beste functie 
heeft, of die tegen Wouter mag zeggen dat die de pen van Mundus niet heeft teruggekregen 
en of die tegen Wouter mag zeggen dat die de pen ook niet terug aan Jan heeft gegeven.
Eva Verhofstad zegt dat ze de ALV bedankt voor de ALV, dat ze samen met het bestuur een 
rondje zal draaien, dat ze iedereen bedankt voor alle felicitaties, dat ze Gerry wil bedanken 
voor haar aanwezigheid, dat de vraag die Wouter beantwoordde haar vraag was, dat ze 
Wout nog steeds niet vergeeft, dat de puntkomma in de notulen komen te staan, dat Wouter 
heeft geprobeerd een antwoord te geven op de watervraag, dat ze dit nogmaals zal doen. 
Ze zegt dat er tijdens het BiM feest een slechte DJ was die Bang voor Water van Marco 
Borsato speelde en dat sindsdien dit lied de ismuskamer terroriseert, dat specifiek Wout en 
Stijn medeplichtig zijn en dat ze dat hen ook niet vergeeft. 

Sluiting
Eva Verhofstad sluit de vergadering om 18:29
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